
Zápis ze zasedání osadního výboru Andělská Hora ze 

dne 4. září 2015 

Přítomni: Čermáková, Zoul, Kačenová 

Omluveni: Junek, Piterka 

Hosté: Daniel, Trefášová, Wolf, Krága 

Info:  

- Od 1. 9. 2015 začal do Andělské Hory jezdit autobus.  

- Byla dokončena výstavba sportovního hřiště. Byla zde vyseta 

tráva, proto se hřiště zatím nesmí používat 

- Na dětském hřišti byly provedeny změny. Kvůli novým 

předpisům bylo zrušeno pískoviště. Místo pískoviště se OV 

rozhodl pořídit na hřiště nový prvek – kostku. Pro zachování 

norem a vzdáleností musel být otočen domeček, vyndána 

motorka, navezen nový kačírek. Jednalo se o vysokou investici.  

Dále byl proveden nový nátěr celého hřiště. OV má nyní 

omezené prostředky pro pořádání akcí.  

- Loučení s létem se bude konat 12. 9. od 16:00 na dětském hřišti 

- Prosíme o kontrolu motoristů a cyklistů, kteří projíždějí 

opravovaným úsekem komunikace do obce. V mnoha případech 

se nejedná o místní.  

- Občané žádají o celkové oplocení nově vybudovaného hřiště 

zejména pro ochranu hřiště před lesní zvěří.  

- Prosíme MÚ o posekání louky vlevo nad sportovním hřištěm. 

Díky úpravám místa, které byly provedeny, by zde mohlo být 

ideální místo pro bobování dětí a nemusela by se stavět zábrana 

okolo rybníka. 

- Prosíme o opravu zábradlí na  1. mostu do kolonky 

 

Zapsala Helena Kačenová 

 


